



Bestyrelsesmøde Sorø Vinterbadeklub

Onsdag den 18. december 2024 kl. 19.00

Else

Deltagere:

Dagsorden og efterfølgende referat:

| Pkt. | Beskrivelse | Evt. yderligere info eller indstilling |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------|
| 1 | Godkendelse af dagsorden | Referent: Jacob |
| 2 | Info | Sagen HM Brosagen Andet |
| Referat: Sagen HM , Orientering om status. Brosagen. Der er kommet skrivelse fra Plankagenævnet, som mildest talt er vanskeligt at tyde. Der arbejdes på at få en forståelig udlægning af indholdet. Andet: Der er flere forskellige forespørgsler på ikke medlemmer som vil låne saunaen. Der er enighed om at det er vanskeligt at håndtere i praksis med klargøring, åbning, opsyn og rengøring. | | |
| | Status på medlemsoptag, venteliste mm. | Skal vi åbne ventelisten ifm. Kyndelmisse? Hvor mange skal stå på ventelisten? |
| Referat: Det handler grundlæggende om den administrative byrde der er i håndteringen af denne. Beslutning om ændringer af praksis for denne udsættes til et senere, da det har betydning hvordan et nyt system kan håndtere en sådan liste. | | |
| 4 | Regnskab og budget 2025 | |
| Referat: Der 681.349,29 kr. indestående i banken. Budgettet for 2025, er gennemgået og tilpasset til forventningerne til året 2025. | | |
| 5 | Kyndelmisse | |
| Referat: i Begyndelsen af januar sendes invitation ud til medlemmer om at hjælpe til i forbindelse med foreningens aktiviteter. | | |
| 6 | Medlemssystem – nyt fra underudvalg | |
| Referat: Der har været møde om forskellige alternative systemer. Der er taget kontakt til nogle for afklaring af om de kan håndtere de ydelser vi har behov for. Det er for at kunne afdække om der er rationale i at skifte helt eller delvist til andre systemer. Der arbejdes på at have så få systemer som muligt, for at holde det simpelt og overskueligt. Der arbejdes på at afprøve nogle alternativer til håndtering af medlemsaktiviteter, som forventes sat i værk i begyndelsen af 2025. Der følges op på næste bestyrelsesmøde. | | |
| 7 | Gæstetider ifm. jul/nytår | |
| Referat: Der skal laves flere familie- og gæstetider. Det bliver i stil med det set-up der var sidste år. | | |



| | | |
|--------------------------------------------|------|--|
| | | |
| 8 | Evt. | |
| Referat: Der er ikke nogen punkter. | | |